
PROTOKÓŁ NR 16/11

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury,

które odbyło się 12 grudnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

2. Anna Klepacz,

3. Adam Bierowski,

4. Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki,

6. Czesław Mikicki,

7. Agata Żorniak,

8. Krzysztof Kapała,

9. Mariola Tatowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zapoznanie się z apelem dyrektora Publicznego Przedszkola w Kowarach do rodziców. 

3. Zakończenie spotkania.  

Ad. 1 Spotkanie prowadziła przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury M. Zielińska. 

Ad. 2  Dyrektor Publicznego Przedszkola w Kowarach p. Mariola Tatowicz wystąpiła do rodziców 

dzieci uczęszczających do tutejszego przedszkola z apelem o „... systematyczną pomoc w doposażeniu … w 

artykuły plastyczne ...”. Prośbę uzasadniała ograniczeniem wydatków placówek oświatowych przez gminę w 

br. oraz pragnieniem, aby „... utrzymać przyzwoity poziom edukacji i opieki ...”.

P. Dyrektor, która została zaproszona na spotkanie Komisji stwierdziła, że dokonała szeregu oszczędności na  

terenie  przedszkola,  zrezygnowała  z  zakupów dot.  mniej  istotnych potrzeb.  W związku z  tym,  że  budżet  

przedszkola maleje z roku na rok uważa, że miała prawo tak sformułować ogłoszenie do rodziców.

Radnym zarzuciła brak dogłębnej wiedzy na temat potrzeb przedszkola oraz „podgrzewanie emocji”.

Radni zauważyli, że p. Dyrektor dysponuje w br. środkami na zakup min. materiałów potrzebnych do zajęć z 

dziećmi, pobiera opłaty od rodziców za godziny pobytu dzieci w przedszkolu wykraczające za tzw. podstawę 

programową  (tj.  5  godz.  dziennie).  Zwrócili  też  uwagę  na  realizację  zajęć  j.  angielskiego  podczas  5-

ciogodzinnych  zajęć  obowiązkowych  (j.  angielski  jest  zajęciem  nadobowiązkowym,  finansowanym  przez 

gminę). 

(P. Anna Klepacz opuściła spotkanie o g. 17:00 ze względu na wizytę lekarską).
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Radni zwrócili również uwagę na możliwość pozyskiwania funduszy ze środków unijnych, tzn. konstruowanie 

i realizowanie projektów unijnych.

P. Dyrektor nie korzystała dotychczas z tej możliwości bo, jak twierdzi, zaistniałaby potrzeba zatrudniania 

dodatkowego pracownika.

To  stwierdzenie  zdementowała  p.  Skarbnik  twierdząc,  iż  rozliczenie  projektu  może  zrobić  księgowa  lub 

można skorzystać z pomocy pracownika UM.

P. Burmistrz oświadczył, że darzy p. Dyrektor pełnym zaufaniem. Ma swoje uwagi dotyczące wstępu apelu p.  

Dyrektor do rodziców jednak już rozmawiał z p. Dyrektor na ten temat.

(O godz. 17:20 spotkanie opuścił p. S. Schmidt – względy osobiste).

W związku ze zmniejszeniem się składu Komisji o połowę podjęcie wniosków dot. omawianej sprawy będzie 

miało miejsce podczas następnego spotkania Komisji Oświaty i Kultury. 

Ad. 3 Spotkanie zakończono.  

Protokołowała:                                                                                                                  Przewodnicząca

Maria Zielińska                                                                                                       Komisji Oświaty i Kultury
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